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Eladó Zártkert, 20 m2, 819 m2 telek, Kaposvár
4 490 000 Ft ( ~10 921 € )

Eladó egy művelés alol kivett zártkerti ingatlan kis faházzal.

Adatlap sorszáma: #696900172

Szobák: 1

Építési mód: Fa

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Villanyfűtés

Építés éve: 2000

Kilátás: Vegyes

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Nincs a közelben

Csatorna: Nincs szennyvízelvezetés

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description

 

Eladó Kaposvár Zselici szélén elhelyezkedő zártkerti ingatlan, amit már művelés

alól sikeresen kivontak. Ami ezt a részét illeti a városnak azt csak úgy

emlegetnek, hogy a béke szigete. Csend, nyugalom. A szóbanforgó ingatlanunk

a helyijáratos buszmegállótol pont 3 percre fekszik, igy már nem a forgalmas

főúton van. Az, hogy ez egy zsákutca az természetesen garantálja a csendet.

Egy kis faház helyezkedik el a telek elején egy teraszal, ami a nyugis ebéd

elfogyasztásához biztositja az árnyékot. Áram kiépitve, viz a terasz előtt kerti

csapon. Gondosan rendezett gyümölcsfákkal és pár sor szőlővel a telek szélén. A

telek körbe van keritve illetve adott egy hátsó kapu is, ha esetleg bent

parkolnánk . Az épület bőven alkalmas akár egy- két éjszaka eltöltésére is.

Ajánlanám azoknak akik keresik a csendet és szeretnének kilépni a város zajátol

pihenni, lazitani. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Zu verkaufen am Stadtrand von Kaposvár Zselici, ein geschlossenes

Gartengrundstück, das erfolgreich aus dem Anbau zurückgezogen wurde. Dieser

Teil der Stadt ist bekannt als die Insel des Friedens. Stille, Ruhe. Das betreffende

Grundstück liegt genau 3 Minuten von der örtlichen Bushaltestelle entfernt, also

nicht mehr an der stark befahrenen Hauptstraße. Die Tatsache, dass es sich um

eine Sackgasse handelt, ist natürlich eine Garantie für Ruhe. An der Vorderseite

des Grundstücks befindet sich ein kleines Chalet mit einer schattigen Terrasse,

auf der man in Ruhe zu Mittag essen kann. Es gibt einen Stromanschluss und

einen Wasserhahn vor der Terrasse. Sorgfältig gepflegter Garten mit

Obstbäumen und einigen Reihen von Weinreben am Rande des Grundstücks.

Das Grundstück ist eingezäunt und es gibt auch ein hinteres Tor zum Parken im

Haus. Das Grundstück ist für eine oder zwei Nächte geeignet. Ich würde es

denjenigen empfehlen, die Ruhe suchen und dem Lärm der Stadt entfliehen

wollen, um sich zu entspannen und zu erholen. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

For sale on the outskirts of Kaposvár Zselici, a closed garden property, which has

been successfully withdrawn from cultivation. This part of the city is known as

the island of peace. Quiet, calm. The property in question is located exactly 3

minutes from the local bus stop, so it is no longer on the busy main road. The

fact that it's a dead end street is of course a guarantee for quietness. A small

chalet is situated at the front of the plot with a terrace providing shade for a

quiet lunch. Electricity connected, water on tap in front of the terrace. Carefully

tended with fruit trees and a few rows of vines at the edge of the plot. The

property is fenced and there is also a back gate for parking inside. The property

is suitable for one or two nights. I would recommend it to those who are looking

for peace and quiet and want to get away from the noise of the city to relax and

unwind. 

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager

agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks for a free consultation 

following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


